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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2018-06-11 

 

 

 

SL-kort till våra gymnasieelever 

 
Bålstapartiet förslog för ett antal år sedan att alla gymnasieelever skulle få ett SL-kort, 

detta för att öka intresset av att gå kvar i vårt gymnasium, det skulle även underlätta vid 

uppsökande verksamhet, studiebesök, samt ge en möjlighet för våra elever att besöka 

sina skolkamrater, som inte bor i Håbo, i deras hem, plugga eller bara umgås. 

 

I våras beslutade Barn och Utbildningsnämnden, trots Bålstapartiets protester, att det 

från och med höstterminen 2018, att dessa skall tas bort för Håbos elever, övriga elever, 

ca 25 % som bor på annan ort, men studerar i Håbo behåller sina SL-kort 

 

 

 

 

Bålstapartiet föreslår att: 

 

 

-Att Håbo snarast återinför SL-kort även till våra elever 

 

 

För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 

 

 

 

Owe Fröjd 

 


